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Ordføraren ser fram til å tala på haustfesten 2018. 28.10.2017

Ordførarar Peder Sjo Slettebø er godt nøgd med den gode mottakinga ' talen hans' fekk på haustfesten i
ungdomslaget sist laurdag. Han lovar å vera på plass 20. okt. 2018 for å sei fram den langt betre
originale og opphavelege talen. Forvetningane er høge og ungdomslaget reknar med at billettane vert
rivne bort straks dei vert lagde ut for sal.
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